
 
 
 

Anteckningar från styrelsens rundvandring 2019-09-02 
 
Deltagare:  Kristian Saliba 
 Bernt Karlsson 

Christer Boije 
frånv. Redda Guelai 
 
Som förberedelse för nästa styrelsemöte gjorde styrelsen en rundvandring, säckgata för 
säckgata, för att besiktiga samfällighetens ytor. 
 
Följande observationer gjordes: 
 
Säckgata 1: Litet hål i asfalten i början av gatan, ev åtgärd.  
Kantstenar lösa vid lekplatsen. Lekplats ok. 
 
Säckgata 2: Asfalten mycket sliten på många ställen. Många hål, som snabbt blir djupare. 
Måste åtgärdas.  
Lekplats hyfsad, men är gungorna ok?  
Vet inte om fartguppen har haft effekt?  
Vi ställer oss frågande till den fleråriga byggnationen på fastigheten vid vändplanen. 
Sandningslåda, lock trasigt. 
 
Säckgata 3: Belysning dålig vid entré till gatan. Kommunens belysningsstolpe ger endast 
ljus på delar av vändplanen, på svängen vid hörnet. Kan vi få kommunen att förstärka belys-
ningen där? Att förstärka belysningen kan vara bra även ur brottsförebyggande synpunkt, då 
det ibland förekommer mystiska bilar på vändplanen. 
Lekplatsen har nya bänkar. I övrigt är lekplatsen i dåligt skick. Sandbyte och reparation/byte 
av sarg?  
Asfalteringen på gatan är kullig vilket ger vattensamlingar.  
Stort träd på tomten till H25 lutar sig över gatan bredvid. 
 
Säckgata 4: Svängen på flitigt trafikerade gångvägen är gropig och ogräsbevuxen, rensning 
och asfaltering?  
Lekplatsen omvandlad till plantering (enl boendes önskemål). Sargen i dåligt skick, bör by-
tas.  
Låda för sandning i gott skick. Troligen behövs inte påfyllning, ännu. 
Inga större hål i gatans asfalt.  
Fartguppen har haft god effekt.  



 
 
Övrigt: Besiktningen gjordes måndag kväll och inga personer vistades utomhus. Allt var 
stilla. 
Inga bilar var parkerade på vändplatser eller allmänna ytor. 
Vi knackade på hos nyinflyttade på säckgata 4, presenterade styrelsen, önskade välkomna 
och överlämnade broschyren ”Välkommen till Rödstenen!”. 
 
Dessa anteckningar kommer att tas upp vid kommande styrelsemöte och ligga till grund för 
beslut om eventuella åtgärder. 
 
 
 
 
Vid protokollet: Christer Boije 
 


